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Protokoll styrelsemöte 2024-02-05 

NUMMER: 12 
Styrelsemöte 2024-02-05 
Plats: Härnösands ridklubb  
Tid: kl. 18:00-20:00 
 
Närvarande: Marie Häggström, Pelle Häggström, Caroline Frank, Marie-Louise Lunneborg, 
Charlotte Norén, Carola Pålsson, Lillemor Andersson och Erika Vesterholm. 
 
Ungdomssektionen: ej närvarande 
 
Personalrepresentant: Michaela Lunneborg 
 
Frånvarande: Andreas Hoff 
 
§1 Mötet öppnas 
 Marie Häggström öppnar mötet. 
 
§2 Val av justerare 
 Marie-Louise Lunneborg 
  
§3 Föregående protokoll  
 Läggs till handlingarna 
 
§4  Info från personalen (I) 

 Har några ponnys som är skadade. Det är just nu 219 uppsittningar varannan vecka och 210 
uppsittningar varannan vecka. Framgent behöver vi arbeta vidare med lektionsplanering så att 
det bli effektivt. Ett unghästtest är planerat på arenan den 2/6. Mittsvenska Ridsportförbundet 
har en clinic här i maj. Frågan om prissättning för uthyrning till liknanden evenemang tas med 
till kommande styrelse. 

 Enkäten som skickades ut efter höstterminen 2023 gav mycket positiva åsikter om tex KM och 
ryttarutvecklingen och hästens välmående. Negativt var att det tar mycket tid att ta fram 
material på hoppning. Andra kommentarer var att man gärna ha mer feedback efter 
lektionerna. Vi jobbar vidare med enkätresultatet och sammanställer det för att presentera på 
hemsidan. Marie Häggström samarbetar med Michaela Lunneborg i detta.  

 

§5 Info från ordförande (I). 

 Marie Häggström meddelar om den information som valberedningen lämnat gällande förslag 
till ny styrelse 2024.  
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§6  Beslut förordnande ridskolechef (B) 

 Styrelsen beslutar om att erbjuda Michaela Lunneborg ett treårigt förordnande som 
ridskolechef med rätt att behålla sin grundtjänst. Förordnandet skall gälla 2024-01-24 – 2027-
01-24.  

 

§7  Beslut budget 2024 
Styrelsen beslutar att anta förslaget om budget 2024. 

 

§8 Info från kassör (I) 

 Resultatet från 2023 är på drygt 200 tkr plus. Bokslutet är inlämnat till revision. Vi har sökt och 
blivit beviljade stöd från Svenska Ridsportförbundet. Ett utbildningsstöd till ULK (5 st), FULK (12 
st) och Basutbildningen (5 st). Vi blev även beviljade vår ansökan för utveckling där vi fått för 
ryttarutveckling nivå 1, ryttarmärken, trygg i stallet och paraverksamhet. (5000 kr i vardera 
område). 

 

§9  Arbetsgrupper – rapporterar nuläge (I) 
 

a. Sponsorgruppen 
Jobbar vidare med paketeringen av sponsringen och möte planeras. 
 

b. Tävlingssektionen 
Tävling till helgen.  
 
Styrelsen beslutar att godkänna inkommet önskemål om investering från tävlingssektionen 
om elkablar, elcentraler och hindervagn.   
 
Styrelsen beslutar att godkänna förslaget om kostnader av föreningen årligen utvalda 
gästtränare. Träningarna ska fortsättningsvis vara till självkostnadspris.  
 
 

c. Kommunikationsgruppen 
       Annika Östman har gjort en film som vi kan använda på flera olika sätt i vår kommunikation. 

 
d. Utestall/permanenta boxar 

Ingen ny information. 
 

e. Medlemsgrupp  
Ingen ny information. 
 

f. Personalutskott 
Inget nytt.  
 
 
 
 
 
 



Härnösand 2024-02-05 

 

§10 Övriga frågor  

- Läget inför årsmötet 

Styrelsen beslutar att föreslå Pelle Häggström som ordförande för årsmötet. Erika 
Vesterholm skickar verksamhetsberättelsen 2022 till berörda så att de kan se vilken 
information som behövs för 2023.  

 

- Beslutsvägar  

Charlotte Norén eftersöker effektivare beslutsvägar. Vi gör en beredningsmall för frågor. 
Caroline Frank lägger upp den i Teams.  

 

- Mittsvenska Ridsportförbundet söker engagerade ledamöter och en ny ordförande och alla 
som har tips på personer uppmanas att höra av sig till Erika Vesterholm med förslag.  

 

- Carola Pålsson påpekar att cafeteriaschemat behöver ses över för att effektiviseras. Vi 
lämnar frågan till nästa styrelse att ta vid.  

 
 
§11 Mötet avslutas 
 Marie Häggström avslutar mötet.  
  
 I – Information    B- Beslutspunkt 
 D-Diskussion 

 

Marie Häggström     Erika Vesterholm 

    
Marie Häggström (mötesordförande)   Erika Vesterholm (mötessekreterare) 

 

Marie-Louise Lunneborg 

 
 Marie-Louise Lunneborg (justerare)  


